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ՆԵՐՈՒԺ 5.0
ՀԱՅՏԵՐԻ ԸՆԴՈՒՆՈՒՄ
ՀՀ բարձր տեխնոլոգիական արդյունաբերության նախարարությունն իրականացնում է «Ներուժ 5.0» պետական ծրագիրը, որի նպատակն է խթանել Հայաստանի տնտեսական առաջընթացն ու ստարտափ էկոհամակարգի զարգացումը, մասնագիտական հայրենադարձությունը և համահայկական ներուժի ու կարողությունների ներգրավումը Հայաստանի տնտեսական զարգացման գործընթացներում:
Ինչպես նախորդ տարիներին, այնպես էլ այս տարի, աշխարհի տարբեր ծայրերից տասնյակ թիմեր հրավիրվելու են Հայաստան՝ մասնակցելու Դիլիջանում կայանալիք 6-օրյա միջոցառմանը, ծանոթանալու Հայաստանում բիզնես վարելու առավելություններին, ստանալու համագործակցությունների և բացառիկ անհատական մենթորության հնարավորություններ:
Ծրագրին կարող են մասնակցել տեխնոլոգիական և նորարարական ստարտափ գաղափարներ ունեցող այն թիմերը՝
· որոնց անդամների կեսը սփյուռքահայեր են, 
· առնվազն 5 տարի ապրում են սփյուռքում և ունեն տվյալ երկրի քաղաքացիություն կամ օրինական բնակության այլ կարգավիճակ
· ՀՀ քաղաքացի չհանդիսացող սփյուռքահայեր են, այդ թվում՝ երկքաղաքացիություն ունեցող սփյուռքահայեր,
· հայրենադարձվել են վերջին 6 ամիսների ընթացքում,
· դրամաշնորհ ստանալու պարագայում պատրաստ են վերադառնալ Հայաստան, հիմնել ընկերություն և առնվազն մեկ տարի զբաղվել տնտեսական գործունեությամբ:

Հաղթելու դեպքում՝ «Գաղափարի փուլ» և «Աճի փուլ» անվանակարգերով, կտրամադրվեն դրամաշնորհներ հետևյալ չափերով.

· Գաղափարի փուլ՝
1-ին տեղ՝ 15 մլն ՀՀ դրամ
2-րդ տեղ՝ 10 մլն ՀՀ դրամ
3-րդ տեղ՝ 5 մլն ՀՀ դրամ 

· Աճի փուլ՝
1-ին տեղ՝ 30 մլն ՀՀ դրամ
2-րդ տեղ՝ 20 մլն ՀՀ դրամ
3-րդ տեղ՝ 10 մլն ՀՀ դրամ

Ծրագրին դիմելու համար անհրաժեշտ է անցնել հետևյալ հղումով: 

Հայտերի ընդունման վերջնաժամկետն է 2024 թ. հունիսի 30-ը, ժամը՝ 18:00-ն:
Հավելյալ տեղեկությունների համար՝ անցեք հետևյալ  հղումով կամ այցելեք neruzh.am կայք ։
Հարցերի դեպքում զանգահարել՝  +374 41 080 598 (WhatsApp, Telegram) +374 10 590 174, +374 10 590 124 հեռախոսահամարներով կամ գրել հետևյալ էլ. հասցեին՝ neruzh@hti.am.

Ի ԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ. Դիլիջանում կայանալիք միջոցառմանը յուրաքանչյուր ստարտափից կհրավիրվի մինչև 2 մասնակից:
НЕРУЖ 5.0
ПОДАЧА ЗАЯВОК

Министерство высокотехнологической промышленности Республики Армения реализует государственную программу «Неруж 5.0», целью которой является содействие экономическому росту Армении, развитию стартап-экосистемы, репатриации профессионалов, вовлечению общеармянского потенциала и способностей в процесс экономического развития Республики Армения.
Как и в предыдущие годы, так и в этом году десятки команд из разных уголков мира будут приглашены в Армению для участия в 6-дневном мероприятии в Дилижане, узнают о преимуществах ведения бизнеса в Армении, получат возможность для сотрудничества и эксклюзивного индивидуального наставничества (менторства).
В программе могут принять участие следующие команды с технологическими и инновационными стартап-идеями:
• половина членов команды должны составлять армяне диаспоры;
• проживать в диаспоре не менее 5 лет и иметь гражданство или другой законный статус проживания данной страны;
• армяне диаспоры, не являющиеся гражданами Республики Армения, в том числе армяне диаспоры, имеющие двойное гражданство;
• репатриировали в течение последних 6 месяцев;
• в случае получения гранта готовы вернуться в Армению, основать компанию и заниматься экономической деятельностью не менее одного года.

В случае победы в номинациях «Этап идеи» и «Этап роста» гранты будут присуждаться в следующих размерах:
• Этап идеи:
[bookmark: _Hlk168586706]1 место: 15 млн. армянских драмов; 
2 место: 10 млн. армянских драмов;
3 место: 5 млн. армянских драмов.

• Этап роста:
1 место: 30 млн. армянских драмов;
2 место: 20 млн. армянских драмов;
3 место: 10 млн. армянских драмов.

Чтобы подать заявку на участие в программе, вам необходимо перейти по следующей ссылке.
Крайний срок подачи заявок - 30 июня 2024 года до 18:00.
Для получения дополнительной информации перейдите по ссылке или пройдите на сайт neruzh.am.
В случае возникновения вопросов  с нами можно связаться по тел. +374 41 080 598 (WhatsApp, Telegram), +374 10 590 124 или написать на эл. почту: neruz@hti.am.
ИНФОРМАЦИЯ К СВЕДЕНИЮ: На мероприятие в Дилижане будут приглашены до 2 участника от каждого стартапа.
NERUZH 5.0
TERMS OF APPLICATION
The Ministry of High-tech Industry of the Republic of Armenia implements the «Neruzh 5.0» state program, the goal of which is to promote Armenia's economic progress and the development of the startup ecosystem, professional repatriation and the involvement of pan-Armenian potential and abilities in the economic development processes of Armenia.
As in previous years, so this year, dozens of teams from different parts of the world will be invited to Armenia to participate in the 6-day event in Dilijan, learn about the advantages of doing business in Armenia, get opportunities for cooperation and exclusive individual mentorship.
Teams with technological and innovative startup ideas can participate in the program:

• half of whose members are Diaspora Armenians,
• have been living in the Diaspora for at least 5 years and have citizenship or other legal       residence status of the given country
• Diaspora Armenians who are not citizens of the Republic of Armenia, including Diaspora Armenians with dual citizenship,
• were repatriated within the last 6 months,
• in case of receiving a grant, they are ready to return to Armenia, establish a company and engage in economic activity for at least one year.

In case of winning in the «Idea Phase» and «Growth Phase» categories, grants will be awarded in the following amounts:

• Idea stage:
1st place:    15 million AMD
2nd place:  10 million AMD
3rd place:   5 million AMD

• Growth stage:
 1st place:   30 million AMD
 2nd place: 20 million AMD
 3rd place: 10 million AMD

To apply for the program, you need to go to the following link. 
The deadline for applications is 2024. June 30, at 18:00.

For additional information, go to the following link or visit the website neruzh.am

For questions call: +374 41 080 598 (WhatsApp, Telegram), 010 590 124 or write to the following email to: neruzh@hti.am

FOR SCIENCE: Up to 2 participants from each startup will be invited to the event in Dilijan.
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